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ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT 
CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 2019-2023. 

 
Data: 10 de gener de 2023 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta); Jordi Raig; Quim Pagès; Agustín Móñiz; Joan Ridorsa; 
Verónica Díaz; Jordi Gómez; Quim Colominas (Secretaria). 
 
S’excusen: Dídac Heredia; Quim Ponce (informa que per horari laboral, en endavant no podrà 
assistir a les sessions del Consell). 
 
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, amb l’ordre del dia a 
tractar següent: 
 
Ordre del dia: 
 
1.Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
2.Seguiment de projectes 
3.Espais joves 
3. Precs i preguntes 
 
 
1.Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 
La presidenta demana a les persones assistents si tenen quelcom a dir respecte l’esborrany de 
l’acta de la sessió plenària de 4 d’octubre de 2022, que s’ha tramés juntament amb la 
convocatòria. L’acta s’aprova sense observacions, per unanimitat. 
 
2. Seguiment de  projectes  
 

*Dipòsit d’aigua i renovació canalització aigua potable 1a fase: previsió finalització abril. 
 
*Càmeres de seguretat: en licitació. 
 
*Remodelació del Parc 1 d’octubre: s’avança a febrer la instal·lació, prevista inicialment per 
a abril 2023. 
 
*Renovació de la tanca perimetral de l’Escola Montnegre: completada 
 
*Remodelació del Parc del camí Ral: aprovat el projecte executiu per Junta de Govern de 
desembre. Consignat  al pressupost inversions 2023. . Inici licitació: dins 1r semestre 2023. 
 
*Carril bici: demà es presenta projecte als ajuntaments. Es lliurarà informació actualitzada a 
les persones membres del Consell. 

 
 
Temes tractats en sessions prèvies: 
 

*Accés a rotonda de Riells des de carretera Vella: s’ha sol·licitat, però encara no es disposa 
de confirmació per part de Generalitat. Sembla que s’autoritzarà. 
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*Es torna a plantejar posar l’accés de la UB per carretera Vella: s’ha plantejat Territori i a 
Cultura, però ambdues unitats municipals no consideren adient el canvi. Especialment perquè 
suposa canviar el projecte d’activitats de l’equipament; noves inversions per accessibilitat. Ara 
per ara no es contempla. Es preveu, tanmateix, instal·lar un arc antifurts a l’accés actual. 
 
*Casal gent gran a can Bruguera:  no hi ha inconvenient.. Cal tenir en compte però que és 
molt petit i caldria saber abans quines activitats s’hi volen realitzar per assegurar que siguin 
compatibles. Es demana que s’activi l’adequació tan aviat com sigui possible, atès que el 
col·lectiu frisa per poder-hi accedir. S’indica que properament es durà a terme. 
 
*Tancament de Pistes esportives i assegurament de neteja: Policia local està tancant les 
pistes poliesportives de l’escola. S’està efectuant neteja de les pistes els diumenges i els 
dilluns al matí 
 
*Embornals zona carrer Hostalric: avisat Espai públic. Faran nova tongada. Resolt el tema 
rates al pous de registre. 
 
*Esllavissada de terres carrer Hostalric: ho té agendat Espai públic 
 
*Carretera Vella zona plàtan, excés de velocitat: traslladat a Mobilitat. En valoració. 
 
*Recuperació del pas de vianants del carrer Hostalric que no es va pintar després reasfaltat: 
traslladat a Mobilitat. Es farà quan es disposi de nou contracte de pintura de senyalització. 
 
*Canvi de rètols del consultori mèdic: traslladat a Mobilitat. S’atendrà. 
 

 
3. Espais per a joves. 
 
Es debat sobre els criteris d’ús del camp de futbol, per evitar l’accés furtiu. Es valorarà per part 
d’Esports facilitar l’ús de la instal·lació fora d’horaris d’entrenament. 
 
També es posa sobre la taula que la manca d’espais disponibles per a l’esbarjo jove, esperona 
aquestes actituds. 
 
Resta oberta reflexió per abordar la situació i aportar-hi solucions, sigui quin sigui el sentit de les 
mesures. 
 
També s’expressa inquietud per la manca d’equips de promoció en el club de futbol local. Caldria 
treballar per reactivar-los, atès que en cas contrari es pot perdre fins i tot el primer equip. 
 
Col·lateralment s’indica que l’accés lliure amb patinets al camp de futbol, genera situacions de 
risc i es demana que es retoli la prohibició d’ús, tal com s’ha fet a Sant Celoni. 
 
 
4.Precs i preguntes. 
 
*Rètol centre cívic de ceràmica: plantejar adequar-lo / canviar-lo. 
 
*Atenció al quadre d’enllumenat de les pistes. Vandalisme. 
 
*Es pregunta per la continuïtat del club de lectura.. s’indica que Cultura està valorant-ho 
comptant amb nivell de participació i la projecció estimada. 



 

3 
 

 
*Fòrum Porta a porta: Quim Pagès, que va representat el Consell de poble al Fòrum, explica 
que s’ha completat el procés de configuració del model per quan es vulgui tirar endavant. El 
tractament a la Batllòria serà idèntic que al nucli de Sant Celoni. 
 
La presidenta aixeca la sessió, quan són les 21.00. 
 
 
Propera sessió, dimarts 7 de febrer 
 
 
 
La presidenta       Per la Secretaria 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
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